
Styremøte 30.5.2023 - Møtereferat   Facebook 

Til stede: Petter K., Jan B., Erik B-N. og Knut S. 

 
1. Medlemsregister pr 1.6.2023 

Det er registret 611 medlemmer 
2. Årsmøtet 

a. Årsberetning sendes nå ut til alle medlemmer 
b. Foreningens gode økonomi og likviditet kommenteres på møtet. Det gir oss 

mulighet til å kunne bruke eksternt support hvis behov vedr. reguleringssaker. 
c. Valgkomiteens forslag 

Foreløpig forslag legges inn i årsrapporten. Valgkomiteen sender ut endelig 
innspilling til styre og valgkomiteen før årsmøtet.  

d. Forslag til ny tekst for Vedtekter § 5 presenteres i årsberetningen. 
3. Løypeforeningen 

a. Kontakt tas med Unni S. Heesch for å få tilgang til styremøtereferater og 
årsberetning/regnskap 2022/23       

b. Verving av medlemmer til Løypeforeningen gjennom  
BHF’s adresseregister – BHF stiller seg fortsatt positive til å sende ut 
vervebrosjyre til våre medlemmer for Løypeforeningen 

4. Reguleringssaker 
a. Liahaugstølen- oppdatering på årsmøtet.  
b. Aasgarden III -  oppdatering på årsmøtet 
Kommunen bekrefter at de er kommet inn over 100 høringsinnspill knyttet til 

disse to reguleringssakene, og så fra Statsforvalteren. En rekker artikler i Valdres 

avisa er publisert som følge av bla. våre innspill til avisa.  

5. Plan for hyttelagas møte 5.6.23 med ordfører og kommunedirektør 
a.  Agenda – denne er klarert med Kommunedirektøren og ordfører 

1.            Plan for revisjon av arealplanen 
2.            Oppfølging av VA-planen med vassforsyning, avløpsreinsing og 

                utbygging av VA-leidningar. 

3.            Reguleringsplanar som er eller kan komme i prosess. 

4.            Marknadsundersøkingar av deltidsinnbyggarane i kommunen 

      b.   Referat fra møtet 5.6 legges ut på BHF’s hjemmeside og facebook. 

6. Utbygging/regulering av Bygdin-området. 
Styret i BHF følger saken men involverer seg ikke i den videre reguleringssaken som 
dekkes av Vang kommune. 

7. Fjellgrensenettverket i Valdres  
BHF er medlem av Fjellgrensenettverket og de sender egen høringsuttalelse vedr. 
reguleringssaker som Liahaugstølen. Mulighet for et folkemøte den 4.9.23 i Fagernes 
om hyttepolitikk og naturvern 

 


